
Ernesta Čirvinskaitė 

 

Laba diena VDU Studentų parlamento nariai,  

 

į Senato veiklą norėčiau prisijungti, nes jau 3 metus aktyviai įsitraukiu į studentų balso 

atstovavimą įvairiuose universiteto organuose. Pradėjau savo kelią atstovavime kaip kurso 

seniūnė, vėliau prisijungiau į VDU Studentų atstovybė kaip socialinių reikalų komiteto narė, 

po to nusprendžiau prisijungti ir prie akademinių reikalų komiteto. Komitetų veikloje 

susipažinusi su kokiomis problemomis susiduria studentai kasdieniniame gyvenime, 

nusprendžiau, jog studentams galiu atstovauti dar stipriau, tad tapau parlamento nare bei 

fakulteto tarybos narė. Visi šie atstovavimo organai leidžia man iškelti problemas aktualias 

studentams, taip pat ieškoti problemų sprendimo būdo. Kadangi, studentams atstovauju šiuose 

organuose, manau, jog prisijungusi prie Senato studentams galėsiu atstovauti ir padėti dar 

aukštesniu universiteto lygiu. 

 


